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BROI.0012.2.9.2019  
  
 

Protokół nr  10/19 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

z dnia 21 listopada 2019 roku 
  

1) Otwarcie obrad  
 

Pan Włodzimierz Bogdan Karczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
w dniu 21 listopada 2019 r. o godzinie 1205  otworzył obrady Komisji Budżetu i Finansów. 
Powitał radnych oraz Panią Jolantę Sakowską – Skarbnika Powiatu. 

Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   

2) Stwierdzenie quorum   

Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach bierze udział 5 radnych, co wobec 
ustawowego składu komisji wynoszącego 7 radnych, stanowi wymagane quorum, a zatem 
obrady są prawomocne.   
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   
  

3) Przyjęcie porządku obrad   
  
Przewodniczący Komisji poinformował, iż z materiałami na posiedzenie komisji radni 
otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 
 
Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr 9/19 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 

9 października 2019 r. 
5) Informacja z wykonania planu dochodów i wydatków budżetu powiatu za III kwartał 

2019 roku.  
6) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we 

Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wło-
cławskiego na lata 2019 – 2026.  

7) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019.  

8) Opracowanie projektu planu pracy Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu we 
Włocławku na rok 2020.  

9) Sprawy różne. 
10) Zakończenie obrad Komisji. 

 
Przewodniczący zapytał radnych czy mają uwagi, propozycje do porządku obrad? Radni nie 
wnieśli uwag.  Przewodniczący Komisji  zapytał radnych, kto jest za przyjęciem porządku 
obrad i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania:  
Za – 5 
Przeciw – 0   
Wstrzymało się – 0   
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła porządek obrad.   
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Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.   
O godzinie 1207 na obrady komisji przybył radny pan Zygmunt Wierzowiecki. Na sali obrad 
było 6 radnych.  
 

4) Przyjęcie protokołu nr 9/19 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 
9 października 2019 r.   

  
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do protokołu 
sporządzonego z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 9 października 2019 r.?  
Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 
przyjęciem protokołu nr 9/19 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 
9 października  2019 roku i przeprowadził procedurę głosowania.   
Wyniki głosowania: 
 Za - 6 
Przeciw - 0   
Wstrzymało się - 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła protokół nr 9/19 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 9 października 
2019  roku. 
 

5) Informacja z wykonania planu dochodów i wydatków budżetu powiatu za III 
kwartał 2019 roku.  

 
Przewodniczący Komisji poprosił Skarbnika Powiatu o przedstawienie informacji.  
Pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu poinformowała, iż plan dochodów wynosi 
99.362.406,79 zł, wykonanie za III kwartał 2019 r. – 72.739.132,42 zł, tj. 73,21% planu. Plan 
wydatków – 105.085.865,15 zł, wykonanie – 66.807.750,85 zł, tj. 63,57% planu. Realizacja 
budżetu nie odbiega od założonego planu. W III kwartale nie zostały jeszcze rozliczone 
wszystkie zadania inwestycyjne. Powoduje to to, że w niektórych pozycjach wykonanie jest 
mniejsze.  
Radny Kazimierz Kaca zapytał czy zaplanowane dotacje są realizowane? 
Skarbnik Powiatu odpowiedziała, że są realizowane.  
Radny Kazimierz Kaca zapytał czy podatek z PIT wpływa regularnie, czy są jakieś proble-
my? Czy w związku z decyzją, że osoby do 26 roku życia są zwolnione z PIT powoduje to, że 
udział w podatku PIT jest w dużo niższej wysokości? 
Skarbnik Powiatu poinformowała, że na razie podatek wpływa zgodnie z planem. W miesią-
cu grudniu będzie można powiedzieć czy zwolnienie z podatku ma jakiś znaczący wpływ na 
wysokość wpływów do budżetu powiatu. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem informacji z wykonania 
planu dochodów i wydatków budżetu powiatu za III kwartał 2019 roku i przeprowadził pro-
cedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła informację  z wykonania planu dochodów i wydatków budżetu powiatu za III kwartał 
2019 roku.  
Informacja z wykonania planu dochodów i wydatków budżetu powiatu za III kwartał 2019 
roku stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
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6) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu 

we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2019 – 2026.  

 
Przewodniczący Komisji poprosił Skarbnika Powiatu o przedstawienie informacji.  
Skarbnik Powiatu poinformowała, iż zmiany pokazane są w załączniku nr 1 i załączniku nr 
2 do projektu uchwały. W załączniku nr 2 pokazane są przedsięwzięcia, w których dokonano 
zmiany dotyczące urealnienia łącznych nakładów finansowych, urealnienia kwot limitów, 
urealnienia kwot limitów w wydatkach bieżących, w wydatkach majątkowych, urealnienia 
kwot limitów zobowiązań, zarówno w wydatkach bieżących i majątkowych. Zmiany dotyczą 
następujących przedsięwzięć:    
- projekt PO WER – „Europejscy fachowcy - podnosimy kwalifikacje poprzez zagraniczne 
staże zawodowe”. Projekt realizują szkoły, tj. ZS w Lubrańcu – Marysinie. Urealniono 
łącznie nakłady finansowe. 
- Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0 - urealniono łączne nakłady finansowe do kwoty                    
6 600 364,59 zł. Jest to powiązane z aneksem jaki został podpisany z Województwem 
Kujawsko – Pomorskim. Łączne nakłady nie ulegają zmianie, przesunęły się płatności w 
latach.   
- budowa budynku biurowego wraz z parkingiem służącym wykonaniu zadań publicznych. 
Urealnione łączne  nakłady finansowe do kwoty 6 766 941,62 zł. Kwota limitu na rok 2020 – 
to kwota 4 049 636,00 zł. Dokumentacja jest wykonywana w roku 2019. Realizacja zadania 
w roku 2020.  
- przebudowa drogi powiatowej nr 2940C Lubień Kujawski - Kąty - gr. woj.-(Łanięta) - 
dł.odcinka 1,6 km -  drogi powiatowej. Łączne nakłady 2 950 758,00. Kwota limitu na 2019 r. 
- 19 742,00 zł. To środki poniesione na dokumentację. Na rok 2020 – kwota 2 931 016 zł.  
- przebudowa ulicy Kazimierza Wielkiego w Kowalu - dł. odcinka 1,3 km. Łączne nakłady 
2 667 897 zł. Kwota limitu na rok 2019 - 19 188,00 zł. Na rok 2020 zaplanowana jest kwota 
2 648 709,00 zł.  
- rozbudowa drogi powiatowej nr 2931C Izbica Kujawska -Boniewo-Borzymie-odcinek 
Boniewo -Lubomin - dł. odcinka 3,9 km. Łączne nakłady finansowe - 6 619 763,00 zł, kwota 
limitu na rok 2019 - 64 206,00 zł. Na rok 2020 - 6 555 557,00 zł.  
Przewodniczący Komisji przywitał przybyłego na obrady komisji Pana Jana Ambrożewicza 
– Wicestarostę.  
Radny Kazimierz Kaca powiedział, że na poprzedniej komisji Infrastruktury radny wraz 
z radnym panem Zawidzkim dużo dyskutowali na temat projektu budżetu powiatu na rok 
2020. Otrzymali odpowiedź, stąd nie będzie zadawał tych samych pytań. Na poprzedniej 
komisji w miesiącu październiku było podjętych kilka wniosków. Wnioski były przekazane 
do zarządu powiatu. Żaden wniosek przez zarząd powiatu nie został uwzględniony. Radny 
zapytał czy komisja poczeka za panem starostą, czy członkowie zarządu w osobach Pana 
Śledzińskiego i Ambrożewicza są przygotowani do udzielenia odpowiedzi?  Powinno być 
jakieś uzasadnienie wniosku. Na komisji infrastruktury starosta odniósł się do wzrostu 
wynagrodzenia dla pracowników, że pozostanie na poziomie 300 zł. Była propozycja 400 zł 
na osobę. Odnośnie zabytków była propozycja, aby zabezpieczyć środki finansowe na zabytki 
do kwoty 500 tys. zł. Była propozycja, aby zabezpieczyć środki finansowe na remonty dróg 
powiatowych do kwoty 3 mln zł. Na komisji są obecni członkowie zarządu powiatu i może 
udzielą odpowiedzi.  
Przewodniczący Komisji zaproponował, aby pytanie zadać w dniu posiedzenia komisji, 
kiedy będzie analizowany projekt budżetu powiatu na rok 2020.  
Skarbnik Powiatu poinformowała, że Komisja Budżetu i Finansów będzie analizowała 
projekt budżetu powiatu na rok 2020 na kolejnym posiedzeniu. W dniu dzisiejszym analizuje 
zmiany do WPF i zmiany do budżetu na rok 2019. Komisja powinna zapoznać się z opinią 
RIO, której na dzień dzisiejszy nie ma. Komisja zaplanowana jest na dzień 29.11.2019 r.  
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Radny Wojciech Zawidzki zapytał czy jest możliwość, aby na następną komisję przedstawić 
dane dotyczące środków finansowych przeznaczanych na promocję jednostek samorządu 
terytorialnego (§ 75075, dział 750 – administracja publiczna) w latach 2017, 2018, 2019 oraz 
proponowaną kwotę na rok 2020? Pan Starosta na Komisji Infrastruktury na zadane pytanie 
odpowiedział, że środki finansowe są zmniejszane na promocję. Następnie radny powiedział, 
że w roku 2019 największą pozycją jest zakup usług pozostałych – 498 900 zł w rozdziale 
75075. Radny chciałby wiedzieć - na co były przeznaczone środki finansowe?  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały i przeprowadził procedurę  głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2019 – 2026.  

 
Projekt uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2019 – 2026 stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 

7) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu 
we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 
2019.  
 

Przewodniczący Komisji poprosił Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały.  
Skarbnik Powiatu poinformowała, iż w toku wykonywania budżetu zachodzi konieczność 
wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków między paragrafami klasyfikacji 
budżetowej na wnioski dysponentów środków budżetowych oraz na podstawie decyzji 
Wojewody Kujawsko-Pomorskiego. DPS Kowal złożył wniosek o zwiększenie dochodów 
o kwotę  60.256 zł. Zwiększone dochody pochodzą z tytułu odpłatności za pobyt 
mieszkańców w jednostce. Tym samym zwiększenie wydatków i przesunięcie środków 
między paragrafami na niezbędne potrzeby typu zakup oleju opałowego, środków żywności, 
obsługę sieci komputerowej itd.  
ZS w Lubrańcu – Marysinie wystąpił  z wnioskiem  o zwiększenie dochodów o kwotę  1748 
zł i zmniejszenie wydatków i przesunięcie ich na rok 2020. Dotyczy to programu POWER. 
Zadanie jest dwuletnie, ponadto przesunięcia miedzy paragrafami na niezbędne wydatki 
w celu zapewnia prawidłowej realizacji zadań (zakup oleju opałowego, zakup energii 
elektrycznej, papier, przeglądy samochodów itd.).    ZS w Izbicy Kuj. wystąpił z wnioskiem 
w sprawie zwiększenia planu wydatków o kwotę 47.300 zł w zawiązku z nieplanowaną a 
wymagalną na 31.12.2019 r. odprawą emerytalną dla nauczyciela. Środki zostały przesunięte 
z rezerwy  celowej oświatowej. Są też przesunięcia między paragrafami z uwagi na 
prawidłową realizację budżetu. PZD wystąpił z wnioskiem o przesunięcia miedzy 
paragrafami i wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego w par. 6060 – zakupy 
inwestycyjne na kwotę 53.000 zł (zakup 2 kosiarek bijakowych). Środki są zabezpieczone 
z budżetu PZD. ZS w Chodczu wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do planu wydatków 
drugiego  zadania z programu POWER na kwotę 158.790,41 zł. PUP we Włocławku wystąpi 
z wnioskiem o zwiększenie dochodów o kwotę 24.826 zł i tym samym zwieszenie planu 
wydatków o kwotę 24.826 zł, przesunięcia między paragrafami w związku z odprawą 
emerytalną dla pracownika, zakupu oleju opałowego, zwrot wydatków niekwalifikowanych 
na kwotę 950 zł wraz  odsetkami w związku z realizacją przez PUP projektu z RPO 
perspektywa 2014 – 2020. Została naruszona zasada konkurencyjności. PCPR wystąpiło 
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z wnioskiem o zmniejszenie dochodów o kwotę 85.290 zł w związku z mniejszą liczbą dzieci 
w rodzinach zastępczych. Dokonane są zmiany w planie wydatków w związku ze 
zwiększonymi dotacjami od Wojewody Kujawsko – Pomorskiego oraz uwolnieniem do 
budżetu kwoty 282.000 zł. DPS w Wilkowiczkach wystąpił z wnioskiem o zwiększenie 
dochodów o kwotę 9.000 zł i tym samym zwiększenie planu wydatków o kwotę 9.000 zł. 
Środki zostaną przeznaczone na zakup paliwa i niezbędne artkuły. Placówka Opiekuńczo – 
Wychowawcza „Przystań” w Lubieniu Kuj. wystąpiła z wnioskiem o przesunięcie środków 
między paragrafami na zakup oleju  opałowego oraz paliwa do samochodu. Zmniejsza 
wydatki o kwotę 30.586 zł w związku z niewypłaceniem odprawy dla pracownika. Pracownik 
zrezygnował z odejścia z pracy. Placówka Opiekuńczo – Wychowawcza w Brzeziu wystąpiła 
o zwiększenie planu dochodów o 3000 zł w związku z darowizną od osoby fizycznej. 
Po stronie wydatków -  przesunięcia między paragrafami i uwolnieniem do budżetu kwoty 
35.070 zł. Wynika to z mniejszego Funduszu Pracy jaki jednostka będzie musiała zapłacić 
w związku z rezygnacją przejścia na emeryturę przez pracownika. Placówka Opiekuńczo – 
Wychowawcza „Małgosia” wstąpiła o zwiększenie dochodów o kwotę 3000 zł w związku 
z darowizną, przesunięcie między paragrafami i uwolnienie do budżetu kwoty 9767 zł 
z uwagi na oszczędności.  Oszczędności powstały w związku z zatrudnieniem pracownika 
w ramach robót publicznych. Poradnia Psychologiczno – Pedagogiczna w Lubrańcu wystąpiła 
z wnioskiem o przesunięcie między paragrafami. Dotyczy to niezbędnych potrzeb dla 
prawidłowej realizacji zadań jednostki i uwapnienia do budżetu kwoty 8.703 zł. Poradnia 
Psychologiczno – Pedagogiczna w Lubieniu Kuj. wystąpiła z wnioskiem o zwiększenie planu 
wydatków o kwotę 7.715 zł. Starostwo Powiatowe we Włocławku wystąpiło z wnioskiem 
o zmianę w planie dochodów, utworzenie nowego paragrafu  na kwotę 3000 zł. Dochody 
wynikające z wpłat za holowanie pojazdów. Wniosek dotyczy też strony wydatków. 
Zwiększenie w związku z otrzymanymi dotacjami od Wojewody Kujawsko – Pomorskiego na 
kwotę 60 442,78 zł i zmniejszenie na zadaniu Infostrada w związku z aneksem  Województwa 
Kujawsko – Pomorskiego, wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego w par. 6060 na 
40.000 zł. Dotyczy to zakupu serwera dla Starostwa Powiatowego. Zmniejszenie planu 
wydatków i uwalnianie środków do budżetu, przesunięcia między paragrafami w celu 
prawidłowej realizacji zadań. DPS w Rzeżewie wystąpił z wnioskiem o zmianę nazwy 
zadania inwestycyjnego. 
Radny Wojciech Zawidzki  zapytał czy po odbyciu przez wszystkie komisje  analizy 
budżetu na rok 2020 odbędzie się posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów, która będzie 
analizowała budżet na rok 2020?  
Skarbnik Powiatu odpowiedziała, że Komisja odbędzie się w dniu 29.11.2019 r. i będzie 
analizowała projekt budżetu na rok 2020.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych,  kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019.  
 
Projekt uchwały o zmianie uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia bu-
dżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.   
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8) Opracowanie projektu planu pracy Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu 

we Włocławku na rok 2020.  
 
 
Przewodniczący Komisji poinformował, że w materiałach na komisję radni otrzymali projekt 
planu pracy komisji na rok 2020. Przewodniczący zapytał radnych czy mają uwagi lub inne 
propozycje? 
Radny Wojciech Zawidzki zapytał czy w planie jest wyjazd do Brzezia, aby zobaczyć 
pałac? Warto też zająć się sprawą dróg wojewódzkich.  
Radny Kazimierz Kaca powiedział, że Przewodniczący Komisji kilka razy proponował, aby  
po posiedzeniu komisji pojechać do Brzezia. Członkowie komisji rezygnowali z wyjazdu.  
Przewodniczący Komisji powiedział, że była propozycja, żeby po posiedzeniu komisji 
pojechać do Brzezia. Jednocześnie poinformował, że posiedzenie komisji jest 29.11.2019 r. 
o godz. 12:00. Jeżeli radni wyrażają wolę, to można udać się do Brzezia po posiedzeniu 
komisji.  
Radni wyrazili zgodę.  
Przewodniczący Komisji przypomniał również, że komisja w miesiącu czerwcu podjęła 
wniosek i przekazała do zarządu powiatu, aby wystąpił o informację o aktualnym stanie 
i realizacji zadań związanych z remontami, przebudową dróg wojewódzkich na terenie 
Powiatu Włocławskiego w kontekście zamierzeń wynikających z Kujawsko – Pomorskiego 
Planu Spójności Komunikacji Drogowej i Kolejowej 2014 – 2020. Komisja długo na ten 
temat debatowała. Debata również przeniosła się na sesję. Radni województwa mówili, że 
sprawa zostanie przedstawiona po wyborach parlamentarnych. Drogi wojewódzkie 
przechodzące przez teren powiatu włocławskiego są w fatalnym stanie. Droga Izbica Kuj. – 
Lubraniec – Brześć Kuj. jest wyboista, jest problem, żeby wyprzedzić auto, bo są ogromne 
koleiny.  
Przewodniczący zapytał czy radni chcą wprowadzić zmiany do projektu planu pracy? 
Radny Wojciech Zawidzki stwierdził, że nie.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem projektu planu pracy 
komisji na rok 2020 i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 7  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła projekt planu pracy Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu we Włocławku na 
rok 2020.  
Projekt planu pracy Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu we Włocławku na rok 2020 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 

10)Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy w tym punkcie porządku obrad radni chcieliby 
zabrać głos? 
Radny Zygmunt Wierzowiecki zapytał czy postępowanie własnościowe dotyczące 
nieruchomości w Brzeziu zakończyło się?  
Starosta Włocławski powiedział, że toczy się postępowanie własnościowe przed Wojewodą 
Kujawsko – Pomorskim, że powiat jest właścicielem nieruchomości. Postępowanie nie może 
być rozstrzygnięte do momentu, kiedy nie zakończy postępowania sąd w Warszawie, gdzie 
rodzina wniosła pozew, że powiat kiedyś nabył nieruchomość nieprawnie. Powiat nie może 
sprzedać nieruchomości, bo nie ma stwierdzenia, że nieruchomość jest własnością powiatu. 
Inwestować również nie można.  
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Radny Kazimierz Kaca  zapytał czy nie powinno się zająć na sesji stanowiska i skierować 
go do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego? Żeby nie doszło do sytuacji do tego, że powiat 
będzie oskarżany o to, że nie inwestował w nieruchomość. Powiat ponosi koszty. Wojewoda 
wstrzymał sprzedaż. Jest założona księga wieczysta, jest akt notarialny. Było zapytanie do 
wojewody, do ministerstwa czy nie ma przeszkód prawnych, aby sprzedać nieruchomość.  
Była odpowiedź, że nie ma. Rodzina napisała pozew i zastrzeżenie do wojewody. Nie 
oznacza to tego, że ma rację. Byłoby wskazane, aby mecenas opracował stanowisko Rady 
Powiatu i zarząd powiatu przedstawił na sesję. Będzie to wsparcie dla zarządu.  
Starosta Włocławski powiedział, że przedyskutuje sprawę z mecenasem.   
Radny Kazimierz Kaca stwierdził, że należy walczyć o stan dróg wojewódzkich. Nie należy 
zwlekać z sesją poświęconą tematowi dróg wojewódzkich. Kiedyś może dojść do tragedii. 
Marszałek Województwa informuje, że nie wie czy droga będzie remontowana czy też nie.  
Radny dał przykład przejazdu kolejowego w Gołaszewie, który jest bardzo niebezpieczny, 
podobnie jak droga Brześć Kuj. – Izbica Kuj. czy Chodecz- Izbica Kuj. Jedna droga została 
zrobiona a pozostałe od 30 lat nie. Drogi nie były remontowane jeszcze zanim przejął je 
marszałek. Mówiono, że drogi wojewódzkie przechodzące przez powiat miały być 
priorytetem a 18 km jest robione od 3 lat. Jest już po wyborach parlamentarnych i należy 
zrobić debatę na temat stanu dróg i ich przebudowy. Winni są ci, którzy nie chcą przyjechać 
na sesję. Jeżeli nie chcą przyjechać to powinni wydać oświadczenie.  
Radny Grzegorz Śledziński stwierdził, że na drodze wojewódzkiej nr 270 jest bardzo duże 
natężenie ruchu i jest to droga w fatalnym stanie.  
Radny Kazimierz Kaca powiedział, że Marszałek zna sprawę dróg. Zapewniał już 7 lat 
temu, że drogi będą naprawiane.   
Starosta Włocławski poinformował, że w ostatnim czasie do Starostwa wpłynęło pismo 
Samorządu Województwa z propozycją przejęcia dwóch dróg wojewódzkich Brześć Kuj. – 
Brzezie oraz na gminie Lubanie w kierunku Osięcin. Zdanie starosty w tej sprawie jest 
negatywne. Zostanie przygotowana odpowiedź w tej sprawie. Remont drogi byłby bardzo 
wysoki.  
 
10)Zamknięcie obrad Komisji.  
 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad w dniu 21 listopada  
2019 r. o godzinie 1320 zamknął obrady komisji.  

 
Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Finansów 
 

Włodzimierz Bogdan Karczmarek 
 
   Sekretarz Komisji  
Budżetu i Finansów  
 
Mariusz Bladoszewski  
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała:  
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska …….. 


